
Η οδύσσεια των Ολυμπιακών Ακινήτων
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 - 

Στη γραφειοκρατία, στα αργά αντανακλαστικά του Δημοσίου και στις προσφυγές στο ΣτΕ
απέδωσε ο πρόεδρος των Ολυμπιακών Ακινήτων, Γιώργος Παναγιώτου, το γεγονός ότι
πολλές από τις εγκαταστάσεις που κατασκευάστηκαν για τους Αγώνες του 2004
παραμένουν αναξιοποίητες. Μιλώντας στο ραδιοφωνικό σταθμό "Βήμα 99,5", διευκρίνισε ότι
η εταιρεία διαχειρίζεται συνολικά 16 εγκαταστάσεις με 24 κτήρια Για τις 12 που  είναι
εμπορικά αξιοποιήσιμες έγιναν έξι διαγωνισμοί, η διαδικασία ολοκληρώθηκε όμως μόνο για
δύο, το Golden Hall στο Μαρούσι και το Θέατρο Badminton στο Γουδή. "Τα άλλα τέσσερα
είναι αυτά που βλέπει ο κόσμος εγκαταλειμμένα: το Γαλάτσι, το Beach Volley στο Φάληρο,
το Κέντρο Ιστιοπλοΐας στον Άγιο Κοσμά -εκεί λειτουργεί η μαρίνα, αλλά δεν προχώρησε η
αξιοποίηση της γης- και το κανόε-Καγιάκ στο Ελληνικό. Δεν έκαναν αυτό που έπρεπε οι
άλλοι φορείς του Δημοσίου για να ολοκληρωθούν οι άδειες των επενδύσεων", ανέφερε για
τις υπόλοιπες εγκαταστάσεις ο πρόεδρος των Ολυμπιακών Ακινήτων.  "Κατακυρώθηκαν σε
ισάριθμους επενδυτές, οι οποίοι άρχισαν να καταβάλλουν τα μισθώματά τους, η εταιρεία
εισέπραττε τα μισθώματα τα πρώτα δύο περίπου χρόνια, αλλά μετά, όταν δεν
αδειοδοτούνταν τα επενδυτικά τους σχέδια και ταυτόχρονα εμπλέκονταν σε ενστάσεις
τρίτων στο ΣτΕ, οι άνθρωποι αυτοί περιήλθαν σε απόγνωση και σταμάτησαν να πληρώνουν
τα μισθώματα", πρόσθεσε.
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